
 Projekt 

 

Protokół Nr XXXI/2017 
 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 8 lutego 2017 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 16,30, a zakończyły o godz. 22,50.
.
   

 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Ligenza dokonała otwarcia XXXI sesji Rady Powiatu                       

w Myśliborzu.  

Powitała radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości oraz  mieszkańców 

Powiatu Myśliborskiego. 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdziła, że w obradach udział bierze 17 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Nieobecni na sesji radni; W. Drzewińska i F. Łukasik. 

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Ligenza 
odczytała  porządek sesji. 

 

Pan Robert Andrukonis - sołtys wsi Nowogródek Pomorski  

przekazał, że chciałby zadać kilka pytań radnym, którzy na poprzedniej sesji opuścili obrady i w 

związku z tym nie można było podejmować decyzji z uwagi na brak quorum. Mieszkańcy 

oczekują ze strony tych radnych przeprosin, za to że opuścili sesję i tak potraktowali 

mieszkańców, którzy przyszli na obrady sesji.  

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Ligenza 

przekazała, że Pan Robert Andrukonis, jeżeli chce zabrać głos to powinien wcześniej ten fakt 

zgłosić Przewodniczącej Radzie.  

 

Przewodnicząca Rady  ogłosiła 5 minut przerwy. 

 

Po przerwie, 

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Ligenza 

poinformowała  sołtysa Nowogródka Pana R.Andukonisa, że głosu udzieli na sesji zwykłej 

ponieważ porządek tej sesji  nie przewiduje zabierania głosu mieszkańców.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

przekazała, że nie widzi przeszkód żeby do porządku dzisiejszej sesji wprowadzić punkt; 

zapytania mieszkańców, żeby osoby chętne do zabierania głosu w sprawie dzisiaj 

podejmowanych uchwał mogły zabrać głos.  

Kolejno, w  imieniu Zarządu Powiatu zaproponowała wprowadzenie do porządku sesji  

punktu 6a) Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu powiatu na 2017 roku. 

Projekt uchwały dotyczy zwiększenia planu wydatków o kwotę 750.000 zł. z przeznaczeniem na  

realizację zadań inwestycyjnych przez spółkę Szpital w Barlinku spółka z o.o.  o kwotę 250.000 

zł; dopłatę do spółki Szpital w Dębnie spółka z o.o. 250.000 zł.; przygotowanie dokumentacji na 



realizację inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2125Z na odcinku od DK Nr 23 w 

miejscowości Dalsze” o kwotę 60.000 zł.; przygotowanie dokumentacji na realizację inwestycji 

pn.”Przebudowa drogi powiatowej Nr 2114Z w miejscowości Renice „ o kwotę 35.000 zł.; 

realizację inwestycji pn; ”Modernizacja drogi powiatowej w miejscowości Myślibórz, ul. 

Łużycka” o kwotę 155.000 zł.   

 

Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

przekazał, że 29 grudnia 2016 roku kiedy uchwalany był budżet powiatu  po zmianach, prosił 

pozostałych członków Zarządu Powiatu żeby w Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonali 

pewnych korekt, ujmując inwestycje drogowe, które miały podpisane już umowy na 

dofinansowanie, żeby procedować w oddzielnej uchwale.  

Sołtysowi Nowogródka Pomorskiego odpowiedział, że nie uczestniczył w ostatniej sesji 

ponieważ na posiedzeniu Zarządu Powiatu, które zostało zwołane na pół godziny przed sesją  

Zarząd większością wprowadził wówczas uchwały zwiększające wydatkowanie środków. 

Mianowice zmniejszenie zakresu o 1.000.000 zł. na zadaniu dot. remontu budynku przy ul. 

Północnej 15 w Myśliborzu i przeznaczenie tej kwoty po 500.000 zł.  dla szpitala w Barlinku               

i w Dębnie. Dzisiaj na posiedzeniu  Zarządu, członkowie otrzymali projekty uchwały, w którym 

zawarta została propozycja dofinansowania szpitali po 250.000 zł. Powiat dysponuje środkami 

publicznymi, dlatego radni nie mogą nadmiernie wydatkować publiczne środki. Jak będziemy 

znali wykonanie budżetu za poprzedni rok, wówczas możemy usiąść do realizacji własnych 

pomysłów. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

zauważyła, że uchwały, które nie były procedowane w dniu 31 stycznia br. z powodu braku 

quorum,  nie zostały zmienione. Na dzień dzisiejszy wprowadzamy dodatkową uchwałę, w 

której proponuje się przeznaczyć  po 250.000 zł.  na szpitale i 250.000 zł.  na projekty unijne w 

Myśliborzu i na remont drogi przy ul. Łużyckiej. 

 

Radna  - Alicja Prill 

zapytała, czy radni otrzymają przedmiotowy projekt uchwały przed przystąpieniem do 

głosowania. Przekazała, że cieszy się że zostały przygotowane odrębne projekty uchwał. 

Ponadto przekazała, że  cieszy fakt, że Zarząd Powiatu zaplanował w budżecie inwestycje na 

terenie Gminy Myślibórz.   

Złożyła wniosek o 10 minut przerwy, na zapoznanie się z projektem uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania wniosku o ogłoszenie 10 min. przerwy. 

Za wnioskiem  głosowało – 9 radnych, przeciw – 6 radnych , nikt nie wstrzymał się od głosu.  2 

radnych nie brało udziału. 

O godz. 17,25 Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy.  

Po przerwie,  

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

przekazał, że zachęca do tego, aby Zarząd Powiatu  wycofał  punkt zgłoszony przez Starostę do 

porządku sesji.  

Wskazał, że Rada Powiatu wyznaczyła kierunki działania dla Zarządu Powiatu, w związku z  

tym dziwi fakt , że Zarząd Powiatu w dalszym ciągu próbuje  wpisywać do budżetu zadania 

inwestycyjne, które nie powinny się znaleźć.  



Takie ważne tematy powinny być przedyskutowane na posiedzeniach Stałych Komisji Rady . To 

są trudne tematy i należy do nich podchodzić rozważnie. Koleino złożył  wniosek o zamknięcie 

dyskusji. 

 

Przewodnicząca Rady  przegłosowała wniosek radnego o zamknięcie dyskusji.  

Za wnioskiem głosowało  – 9 radnych, przeciw –6, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

 

Następnie,  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania wniosku Starosty o wprowadzenie do porządku 

sesji punktu 6a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu Myśliborskiego na 2017 

rok. Za wnioskiem głosowało  – 8 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 9 radnych.  

W wyniku głosowania (brak bezwzględnej większości) proponowany projekt uchwały nie został 

wprowadzony do porządku sesji.  

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na 

lata 2017-2027. 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa  

przekazał, że dzisiaj  przedstawiony został projekt uchwały, który zawiera inwestycje drogowe, a 

nie ma w tym projekcie inwestycji związanej z modernizacją budynku przy ul. Północnej 15.  O 

taki projekt eliminujący środki własne powiatu wnioskowała grupa 11 radnych. Cieszę  się, że 

po tak długim czasie Zarząd Powiatu podjął taka decyzję i przygotował odrębne projekty 

uchwały.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

przekazała, że projekt budżetu został opracowany i pozytywnie zaopiniowany przez 5 członków 

Zarządu.  W grudniu projekt budżet był procedowany ale grupa 11 radnych nie przegłosowała 

go, ponieważ zmieniły się priorytety niektórych radnych.  

Na koniec wypowiedzi Starosta zgłosiła wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przystąpiła do głosowania wniosku o zamknięcie dyskusji. 

Za zamknięciem dyskusji głosowało – 8 radnych, przeciw – 9 radnych, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

Wniosek nie został przyjęty do realizacji. 

Radny – Arkadiusz Mazepa  

przekazał, że w tej  kadencji, to generalnie Starosta się nie sprawdza. Najwyższy czas żeby 

poddać się do dymisji. Przypomniał, że to Starosta w grudniu głosowała przeciw podjęciu 

uchwały budżetowej na 2017 rok.  

 

Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

Zawnioskowała,  o wykreślenie z projektu uchwały  w  1 § -  pkt. 4.  

Kolejno  zawnioskowała o zamknięcie dyskusji.  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania. 



Za wykreśleniem punktu 4 z paragrafu 1 głosowało -  9 radnych, przeciw – 7 radnych , 1  radny 

wstrzymał się od głosu. Wniosek został przyjęty. 

Za wnioskiem o zamknięcie dyskusji głosowało -  10 radnych, przeciw – 4 radnych, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  3  radnych nie głosowało. Wniosek został przyjęty. 

Kolejno.  

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

Przystąpiła go głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2027 z wprowadzoną 

zmianą. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 17 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XXXI/179/2017/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU 
ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA ZMIANY WIELOLETNIEJ 

PROGNOZY FINANSOWEJ POWIATU MYŚLIBORSKIEGO NA LATA 2017-2027. 

(załącznik nr  2  do protokołu) 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

ogłosiła 10 minut przerwy. 

O godz. 18,20 Przewodnicząca Rady wznowiła obrady. 

Ad. 3  

Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu myśliborskiego na lata 2017-2027. 

 

Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

zawnioskowała, o zmianę projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na rok 2017 oznaczony jako WPF II. 

Proponuje wprowadzenie w podstawie prawnej zapisu i wprowadzenie po słowie „ i art. 230 ust. 

6” dodaje się „ oraz o art. 231 ust. 1”  

Druga zmiana: Wprowadza się zmiany w  § 1. pkt. 2: „Załącznik Nr 2 do uchwały otrzymuje 

brzmienie zgodnie z załącznikiem 2 do niniejszej uchwały” zapis ten ulega zmianie w pkt. 3 

wydatki, 3.2 wydatki majątkowe , pkt. 6 otrzymuje brzmienie: Przebudowa budynku Starostwa 

Powiatowego  

w Myśliborzu, ul. Północna 15 – jedna kondygnacja. Termin realizacji inwestycji w części 

zadania w roku 2017/2018. Łączna wartość zadania 1 950 548,00 zł z czego w 2017 roku  800 

548,00 zł i w roku 2018  1 150 000,00 zł. 

Trzecia zmiana:  

W załączniku Nr 3 wykaz przedsięwzięć do WPF zmienia się zapis w pkt. 1.3.  

„ wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe” 1.3.2 wydatki majątkowe, 1.3.2.1 

Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek 

organizacyjnych w roku 2017, 800 548,00 zł.  § 2. Uchwały otrzymuje brzmienie: „zmienia się 

zakres przedsięwzięcia pod nazwą Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa 



Powiatowego i powiatowych jednostek organizacyjnych ograniczając zakres do jednej 

kondygnacji. § 3. Otrzymuje brzmienie: „Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu 

w Myśliborzu.” § 4. Otrzymuje brzmienie:  „Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”. 

Czwarta zmiana: w uzasadnieniu projektu uchwały wprowadza się zmianę zapisu w pkt. 2 

przebudowa budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu ul. Północna 15 do jednej 

kondygnacji. Termin realizacji inwestycji w części zadania rok 2017/2018. Łączna wartość 

zadania 1 950 548,00 zł z czego w 2017 roku 800 548,00 zł, a w roku 2018 1 150 000,00 zł. 

Ograniczenie zakresu wykonania przedsięwzięcia majątkowego przewidzianego do realizacji                      

w całości w oparciu o środki własne Powiatu na lata 2017/2018 w ocenie Rady Powiatu                  

w Myśliborzu stało się konieczne w celu priorytetowego gwarantowania wykonania zadań 

własnych Powiatu Myśliborskiego w zakresie infrastruktury drogowej, oświaty, pomocy 

społecznej  oraz podstawowego szpitalnego zabezpieczenia świadczeń opieki zdrowotnej min. 

związanych z wdrożeniem przedmiotowych reform. 

 

Radca prawny – Tomasz Domina  

zwrócił uwagę na art. 231 ust. 1 ustawy o finansach publicznych, który wskazuje, że do 

wyłącznej inicjatywy Zarządu Powiatu należy kształtowanie uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej.  Wobec powyższego Zarząd powinien zwołać swoje posiedzenie  i 

wyrazić zgodę na zmiany. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

poinformowała, że od poprzedniej sesji te projekty uchwał nie były zmieniane, nie wpłynął  do 

Zarządu Powiatu żaden wniosek, który sugerowałby zmianę.  Zgłaszanie wniosków w momencie 

procedowania jest niepoważne.  Dlatego trzeba było zgłosić na piśmie, na Zarządzie byśmy 

dyskutowali. Oświadczyła, że w dniu dzisiejszym  nie zwoła posiedzenia Zarządu i nie będzie 

proponowała zmian. 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

przekazał, że nie było posiedzeń stałych komisji, podczas których radni mogli by 

przedyskutować projekty uchwał. Dzisiejsza sesja jest jedynym miejscem gdzie można zgłaszać 

wnioski i uwagi do projektów uchwał.  

Wniosek zgłoszony przez radną U. Sawicką mówi konkretnie o zmienianej  kwocie i zakresie. 

Rada Powiatu nie ma uprawnień do wprowadzania zadań do WFF, natomiast jak najbardziej 

może zmieniać zakres merytoryczny, rzeczowy i finansowy. Propozycja radnej U.Sawickiej nie 

proponuje wykreślania zadań z WPF a jedynie  zmieniany jest zakres finansowy. Cały czas 

poruszamy się w budżecie deficytowym. Jeszcze rok temu mięliśmy budżet naprawczy. Uważam 

że wniosek radnej Sawickiej należy poprzeć, bo wskazuje zakres i kwotę.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

przekazała, że radni wiedzą, że wyłączną inicjatywę przygotowania uchwały ma Zarząd Powiatu, 

ale to nie oznacza, że Rada Powiatu może jedynie  przyjąć tę uchwałę albo odrzucić. Jeżeli 

będzie inaczej to Regionalna Izba Obrachunkowa wskaże nam  drogę, w którą należy iść. 

Wskazała, że w podstawie prawnej dodaje się art. 231 ust. 1 i to jest podstawa ograniczenia 

zakresu tego przedsięwzięcia. Zgłosiła wniosek za zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przystąpiła do głosowania. Za wnioskiem o zamknięcie dyskusji glosowało -  9 radnych, przeciw 

– 7, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Wniosek został przyjęty.  



Kolejno Przewodnicząca odczytała wniosek złożony przez radną U.Sawicką, po czym 

przystąpiła do głosowania . 

 

Za wprowadzeniem zmian do projektu uchwały dot. Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2017-2027 głosowało – 9 radnych,  przeciw – 8 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu.   

Wniosek został przyjęty.  

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady  przystąpiła do głosowania projektu uchwały ze zmianami.  

 

Za projektem uchwały ze zmianami głosowało – 9 radnych, przeciw – 8 radnych, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

 

UCHWAŁA NR XXXI/180/2017  RADY POWIATU W MYŚLIBORZU ZMIENIAJĄCA 

UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ POWIATU MYŚLIBORSKIEGO NA LATA 2017-2027 (załącznik nr  3 do 

protokołu) 
 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Myśliborskiego rok 2017. 

 
Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

zawnioskowała, o zmianę projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Myśliborskiego rok 2017.  

Zaproponowała następujące zmiany: 

- W załączniku Nr 2 do uchwały Nr XXVII/174/2016 Rady Powiatu  

w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2017 rok wydatki budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok o których 

mowa w § 1. wprowadza się zmiany w opisie § 6050  

w dziale 600 rozdziale 614 drogi publiczne powiatowe powrót do zapisu zawartego w uchwale 

Nr XXVII/174/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok w brzmieniu: „wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych na realizacje inwestycji wskazanych prze Radę Powiatu” 

 

Nikt z radnych nie zgłosił chęci zabrania głosu.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby zamknąć w tej 

sprawie dyskusję i przystąpić do głosowania  wniosku zgłoszonego przez radną U.Sawicką.  

Przed przystąpieniem do głosowania radni wnioskowali o ponowne odczytanie wniosku radnej 

U.Sawickiej. 

Radna  - Urszula Sawicka 

Ponownie odczytała swój wniosek o dokonanie zmian w projekcie uchwały.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

zapytała, czy po przyjęciu wniosku radnej U.Sawickiej  inwestycje w budżecie będą zapisane, 

czy też nie?  

 



Radna  - Urszula Sawicka 

wyjaśniła, że jest to techniczna zmiana tabeli, opis paragrafu 6050. Tam są wydatki inwestycyjne 

stanowiące załącznik nr 3, radni tego nie chcą. Radni chcą zapisu, który był  przed uchwaleniem 

budżetu powiatu.  

Wiceprzewodniczący Rady – Robert Dudek 

poprosił o  wytłumaczenie, co zmieni ten zapis w porównaniu do zapisu, który istnieje w 

poprzedniej uchwale.  

 

Radny – Krzysztof Mrzyglód 

przekazał, że wcześniej przy uchwalaniu budżetu wprowadziliśmy zmiany rezerwując te środki 

w projekcie budżetu. Środki te  mogą być rozdysponowane po wcześniejszej zgodzie Rady 

Powiatu. Starosta  wprowadziła sobie inny zapis w projekcie uchwały i  tym zapisem  pozbawia  

się radnych  decydowania. Grupa radnych na to się nie zgadza.   

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

poprosił radną Urszulę Sawicką  żeby wyjaśniła, czy w stosunku do inwestycji zaplanowanych w 

poprzednim projekcie uchwały będą zmiany.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

nic się nie zmieni, ponieważ nie utrudni nam procedowania na przyszłość. W paragrafie 6050 nie 

tylko mogą się znaleźć inwestycje z wykazu przedsięwzięć, które są w wieloletniej prognozie 

finansowej. Tam są zadania wieloletnie, teraz Starosta nie będzie mogła wprowadzić sama 

żadnego zadania. 

  

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

zamknęła dyskusję. 

 

Kolejno przystąpiła do głosowania  wniosku radnej Sawickiej 

Za wprowadzeniem zmian do projektu uchwały zgodnie z wnioskiem radnej U. Sawickiej  

głosowało -  9 radnych, przeciw – 7 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania. 

Za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Myśliborskiego rok 2017wraz z wprowadzonymi zmianami glosowało – 10 radnych, przeciw-  3 

radnych, od głosu wstrzymało sie 4 radnych.   

 

UCHWAŁA NR XXXI/181/2017 ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE 

UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU MYŚLIBORSKIEGO ROK 2017 – załącznik nr 4 

do protokołu 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Myśliborskiego rok 2017. 

 

Radny - Arkadiusz Mazepa 



przekazał, że cieszy się, że przegłosowana została poprzednia  uchwała. Radny z Dębna i  sołtys 

z  Różańska może być pewien, że droga w Różańsku będzie remontowana, ale zgodnie z 

zapisem remont rozpocznie się w 2018 roku. W budżecie gminy środki też są zapisane w roku 

2018. 

 

Sołtys – Różańska 

przekazał, że w budżecie Gminy Dębno środki na modernizację tej drogi zapisane są w roku 

2017, a nie w 2018 r. jak wskazuje radny A. Mazepa.   

 

Radny Arkadiusz Mazepa 

kolejno, przekazał, że ma kilka pytań do prezesów szpitala w Barlinku i w Dębnie;   

1. Jeśli chodzi o Szpital w Dębnie; 6 września 2016 roku Prezes prezentował slajdy. Tam na 

jednym z nich znalazły się założenia do programu  rozwoju szpitala, proponował nam 

Pan OIOM, tomograf, apteka detaliczna, transport medyczny. Zapytał, co udało sie Panu 

już  w tym zakresie zrealizować. 

 

2. Przedstawił Pan nam wynik finansowy, który odbił się na roku 2016, czyli co wydarzyło 

sie w 2015 r. i jaki był skutek tego jak zaczął pan zarządzać w szpitalu w Dębnie w roku 

2016. Wzrost wynagrodzeń, wzrost amortyzacji i wszystkich kosztów usług 

zewnętrznych. Luka finansowa ok. 240.000 zł. zakładam miesięcznie. Brak środków na 

remonty i inwestycje. Przywołuje ten rok 2015, bo dzisiaj oba szpitale i panowie prezesi 

zakładam, że podpisaliście kontrakty, gdzie bazą wyjściową na 2017 niestety jest rok 

2015. Wskazał pan inwestycje do wykonania w roku 2016, w slajdzie były 

zaprezentowane remonty i inwestycje niezbędne ; ok. 3.200.000 zł. sprzęt i urządzenia 

niezbędne ok. 362.000 zł, materiały na bieżące remonty i naprawy sprzętu – 51.000 zł.  

przeglądy  i serwisy – 124.000 zł., rezerwa na zadania nie przewidziane 100.000 zł. 

Natomiast na rok bieżący 2017 planował pan 6,7 mln. na remonty i inwestycje i zakup 

sprzętu, który nie został zakupiony w roku 2016. . Otrzymał pan od Rady Powiatu kilka 

set tysięcy złotych, czy rozliczył pan jako prezes szpitala w Dębnie i prezes szpitala 

Barlinku do 15 stycznia, zakresy kwot które dotyczyły dotacji z powiatem, jaki to był 

zakres  i na co Panowie wydaliście te pieniądze? Z pozostałej kwoty dopłaty, którą 

szpital otrzymał  od Rady Powiatu na co przeznaczył pan te środki. Zaznaczył, że 

Prezentacja przedstawiana we wrześniu  to był jedyny kontakt pana prezesa z rzetelną 

informacją na temat szpitala w Dębnie. Do dzisiaj nie ma tej informacji i nie wiemy jak 

wygląda sytuacja w szpitalu, jakie inwestycje zostały przeprowadzone , co pan zrobił 

żeby poprawić sytuację jaką pan zastał. czy wszystko ogranicza się do poborów, 

wynagrodzenia?  

3. Jakie nadywkonania w 2016 miał szpital w Dębnie, ile otrzymał, jakie nadwykonania 

wypracował szpital w Barlinku i ile otrzymał, jakie oddziały wypracowały te 

nadwykonania w obu szpitalach , jakie wartości były tych nadwykonań.  

4. Które oddziały nie wypracowały kontraktu  w Dębnie i w Barlinku, ile wynosi 

niewypracowanie tego kontraktu i co było przyczyną niewypracowania tego kontraktu. 

(brak lekarzy, niechęć do obsługi czy może brak pacjentów?)  

5. Chciałbym, aby Panowie podali  planowane straty jakie spółki odnotują. Proszę nam nie 

mówić że liczycie i fakturujecie, bo to robicie ale wartość  kwotową co się spodziewa 

spółka panowie wiecie. Czy to jest 2 mln straty, 1 mln, 3 czy 4 mln., czy więcej. 

To może na tyle jak panowie przestawicie odpowiedzi to myślę ,ż e będzie troszkę 

innych pytań.  

 



Prezes Szpitala w Dębnie Sp. z o.o. - Oskar Skiba 

przekazał, że uczestniczył w posiedzeniach stałych komisji Rady Powiatu,  gdzie przedstawiał 

informacje dot. funkcjonowania Szpitala, przedstawiany był  plan stabilizacji i rozwoju szpitala.  

W tym roku zmienia się system finansowania i obsługi.  

Od NFZ otrzymaliśmy propozycję podpisania kontraktów do czerwca br. Kontrakt dla 

dębnowskiego szpitala do czerwca obejmuje wszystkie jednostki szpitala. Mówienie o jakiś 

jednoznacznych rozwiązaniach finansowych docelowych  roku 2017 jest nie możliwe. Z NFZ 

otrzymałem wyraźne zapewnienie, że szpital dębnowski wchodzi do sieci szpitali. Wiec 

będziemy finansowani w trybie ryczałtu. Ryczałt ma wnieść do szpitala dodatkowe usługi. Są to 

jednak nadal nie potwierdzone informacje. Szpital nadwykonań miał ponad 500.000 zł., 

zrefundowane z tego tytułu będzie 60 %. Liczę na zwrot około 350.000 zł. z tego tytułu. Rok  

2016  zamknie się na minus 2.500.000 zł.  

Sytuacja szpitala jest trudna ale stabilna, środki otrzymane od Rady Powiatu zostały 

wykorzystane w części dopłaty; na bieżące  funkcjonowanie szpitala  a w części dotacji; 

zakupiony został niezbędny sprzęt.  

Kolejno przekazał, że jeśli radny A. Mazepa chce otrzymać szczegółowe odpowiedzi to proszę 

przedstawić pytania na piśmie.  

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że Prezes powinien zanotować sobie pytania, które były zgłaszane.  Pan jest prezesem 

przynajmniej od roku czasu. Miał Pan być na następnej sesji, czyli tej za godzinę i prezentować 

bieżącą sytuacje szpitala. I nie wie Pan, który Pana oddział wykonał jaki kontrakt? O czym my 

rozmawiamy? Przecież Pan nie pracuje za najniższą krajową. Pan pobiera pieniądze, które są 

publiczne. I Pan nie ma takiej wiedzy? Radny ma do Pana pisać na piśmie? To są kpiny chyba 

jakieś. Jeszcze raz ponawiam te pytania.  

Poprzedni prezesi mięli miesięczne raporty z realizacji kontraktu. Chyba, że Pan to zaprzestał. 

Wprowadził inne bardziej czytelniejsze, bez różnicy to dla nas. Ale ta wiedza jest podstawowa. 

Podał Pan stratę, to się zaprotokołowało, zobaczymy. Środki częściowo wykorzystane z dopłaty 

przeznaczone na wydatki. Pan chce powiedzieć, że Pan  nie wie na jakie? Pytanie było proste, na 

jakie? Co pan za to zapłacił? To nie jest skomplikowane. A dotacja? Pytanie było proste, na co ? 

nie może Pan wymienić? Pan nie wie? Przecież Pan jest prezesem spółki Szpital w Dębnie., to 

jak pan może nie wiedzieć takich prostych rzeczy.  

Ja nie o to pytałem, zadałem proste pytania, kto wykonał, kto nie wykonał, dlaczego, co było 

nadwykonaniem, w którym miejscu, jaka wartość, co Pan kupił z dotacji i na co Pan wydał 

pieniądze które były z dopłaty. Proste pytania, i Pan radnemu każe pisać pismo? To nie są kpiny, 

to jest żart. I poproszę o odpowiedź dzisiaj.  

 

Prezes Szpitala w Dębnie Sp. z o.o. - Oskar Skiba 

przekazał, że ostatnią rzeczą to jest żartowanie z radnych. W woli szczegółów to nie jestem od 

roku lecz jestem prezesem od 6 m-cy. Jeżeli chodzi o wykonanie lub nie wykonanie kontraktu to 

przedstawię na piśmie. W celu rozliczenia dotacji;  został zakupiony sprzęt; aparat  USG, 

wyposażenie dla izby przyjęć, wyposażenie dla oddziału położniczego. Lista zakupów została 

przedłożona przed udzieleniem dotacji i te rachunki zostały przedłożone do powiatu w celu 

rozliczenia. 

Jeżeli chodzi o dopłatę  dokonaną przez państwa do szpitala dębnowskiego to przeznaczona 

została na bieżace funkcjonowanie, na bieżące rachunki, faktury, była ich cała masa. Nie jestem 

w stanie ich teraz wszystkich wymienić.  

Szczegółowej odpowiedzi udzielę na piśmie. 

 



Radny – Krzysztof Mrzygłód 

przekazał, że jest oburzony naciskami jakie są tutaj stosowane i metodami które się stosuje.  

Uchwalenie budżetu sprowadziło sie do postawienia wniosków, które miało radnych  skłócić. Za 

taki wizerunek odpowiada Starosta, to ona sprowadziła tę dyskusję do takiego poziomu, 

dyskusja ma być merytoryczna i właściwa. Za kreowanie wizerunku odpowiada Starosta.   

Pytanie do prezesów szpitali, czy państwo prezesowie naświetlą jakie kryteria muszą być 

spełnione,  żeby znaleźć się w tej sieci szpitali. Na jakiej podstawie mamy pewność, że to będzie 

podtrzymane.  

 

Prezes Szpitala w Barlinku Sp. z o.o. – Arkadiusz Cysek 
poinformował, że w ubiegłym roku Szpital  w Barlinku otrzymał dofinansowanie w wysokości 

480.000 zł.  na zakup sprzętu. Rozliczenie z tej  dotacji wpłynęło do powiatu w wymagalnym 

terminie. 

Szpital Barlinek w 2016 roku zamknął  rok obrachunkowy  z NFZ w kwocie 1.005.000 zł. 

Niewykonań  było na kwotę 95.000 zł. Jeżeli chodzi o poszczególne oddziały to nadlimity 

wyniosły 800.000 zł., z czego największe nadlimity miał oddział internistyczny w kwocie 

588.000 zł. Wszystkie pozostałe nadlimity dotyczyły ambulatoryjnej opieki specjalistycznej i 

około 30.000 zł. nadlimitów mięliśmy na zakładzie pielęgnacyjno – opiekuńczym.   

Niewykonań na oddziałach nie mieliśmy tylko w części pakietu onkologicznego ale  toku 

negocjacji ten pakiet został skomasowany z nadlimitami. I w sumie dostaliśmy ponad 630.000 zł 

co daje 63%  kwoty nadwykonań.  

 Planowana strata za 2016 to kwota około 2.000.000 zł. Na tę kwotę składa się kwota 

odszkodowania, którą szpital musiał wypłacić w wysokości około 500.000 zł. Ponad  400.000 zł.   

nadlimitów nie zostało wypłaconych. Ponadto wypłaconych zostało ponad 400.000 zł.  odsetek 

od obligacji jak należy wliczyć koszty związane z adaptacją nowego budynku.  

Szpital żeby znalazł się w sieci musi spełniać dwa podstawowe kryteria; szpital Barlinku i w 

Dębnie spełniają te kryteria. W związku z tym oba szpitale znajdują się w sieci.  

Szpital Barlinek na koniec roku ma zobowiązania w wys. około 700. 000 zł., są to zobowiązania 

wobec dostawców materiałów i usług. Zobowiązań wymagalnych jest około 800.000 zł., w tych 

zobowiązaniach mieści się już kwota 140.000 zł zapłacona z tytułu zakończenia inwestycji. 

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

przekazał, że w tej chwili w szpitalach trwa badanie bilansu wobec tego takie szczegółowe  

przepytywanie prezesów szpitala  jest przedwczesne.  

Cały problem funkcjonowania szpitali jest związany z tym, że kontrakty są za niskie w stosunku 

do kosztów funkcjonowania. Corocznie powiat dopłaca do szpitali.  Przysłuchując się dyskusji 

ze strony radnych należy zadać radnym pytanie, czy chcą tych szpitali czy nie. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

przekazała, że nie jest prawdą, że komisje spotykały się często z prezesem Szpitala w Dębnie. 

Kolejno  przekazała, że strata roku 2015 wynosiła  2.700.000 zł.  Wpływ na to miała zwiększona 

amortyzacja i rozbiórka obiektów. To spowodowało  zwiększenie  tej straty o 1.000.000 zł.  

Okazuje się, że wzrosły koszty bieżące. Więc nie mówmy tu o sytuacji stabilnej  Już dzisiaj 

zapraszam prezesa Szpitala w Dębnie na posiedzenie Komisji Zdrowia. Trzeba zastanowić się 

nad sytuacją szpitala i kierunkiem działania, bo Zarząd Powiatu tego nie robi.  Otrzymaliśmy 

program stabilizacji, czyli utrzymania tego programu który jest. Jesteśmy za tym żeby pomóc ale 

musimy znać sytuację finansową.  

Kolejno zwróciła się z pytaniem do Prezesa Szpitala w Barlinku, co to za dotacja Zarządu 

Powiatu jaką szpital otrzymał?  czy to jest ta dotacja co Rada Powiatu udzieliła szpitalowi? 

Kolejno zapytała, czy jest szansa odzyskania jeszcze z tych nadlimitów w wysokości  400.000 zł.  



Zaproszenie na komisje zdrowia kieruję również do Prezesa Szpitala w Barliku. Poinformujemy 

o terminie. 

 

Prezes Szpitala w Barlinku Sp. z o.o. – Arkadiusz Cysek 
przekazał, że jest to dotacja udzielona w roku 2016 uchwałą Rady Powiatu w Myśliborzu.  

 

Radna  - Urszula Sawicka 

przekazała, że wypracowując jakąś metodę pomocy szpitalom chcielibyśmy, aby uczestniczyli w 

tym współwłaściciele szpitali. Zapytała, czy takie rozmowy toczą się z Burmistrzem Barlinka i 

Burmistrzem Dębna.  

 

Prezes Szpitala w Barlinku Sp. z o.o. – Arkadiusz Cysek 
Przekazał, że wspólnie z Burmistrzem Barlinka zadeklarował chęć współpracy w ramach  

Zespołu, który Starosta będzie powoływała.  

Ten Zespół będzie platformą do dyskusji i wypracowywania wspólnych wniosków.  

 

Prezes Szpitala w Dębnie Sp. z o.o. - Oskar Skiba 

Przekazał, że rozmowy z Burmistrzem Dębna  są cały czas prowadzone. Gmina  otrzymała 

również program stabilizacji i rozwoju Szpitala w Dębnie. Tocza sie rozmowy  o  róznych 

formach wsparcia. Pewne wnioski również zostały złożone do Burmistrza Dębna. Jest partnerska 

wspólpraca pomiedzy gminą i powiatem. 

 

Radna  - Alicja Prill 

przekazała, że radni pytają o bieżącą działalność Szpitala. To, że w Szpitalu biegły rewident 

dokonuje badania bilansu nie ma wspólnego z pytaniami radnych o bieżącą sytuację szpitala.  

Radni oczekują programu restrukturyzacji, a nie programu stabilizacji, który został przedłożony.  

W tym planie stabilizacji Prezes napisał, że jak powiat przekaże  2.000.000 zł.  to ta sytuacja 

będzie w miarę stabilna. A wypadałoby żeby przedstawił Prezes obszary gdzie widzi zagrożenia, 

żeby pokazał jak zarządza zobowiązaniami.  Czy ma  opracowaną strategię, czy widzi obszary 

ryzyka.  Tego nie dowiedzieliśmy się od Prezesa Szpitala w Dębnie. Żadnej treści 

merytorycznej.  

Poprosiło o przekazanie informacji, kto z zarządu powiatu reprezentuje rady nadzorcze? 

dlaczego Rada Powiatu  nie była informowana o takim wzroście strat w szpitalu w Barlinku?  

Zapytała, kiedy prezesi złożyli wnioski do Zarządu o wsparcie finansowe, czy nastąpiła w 

związku z tym zmiana umowy spółki? Jeśli tak to kiedy? Jakie są zapisy w umowach spółki? O 

jakich kwotach mówi Burmistrz Dębna jeśli chodzi o dofinansowanie spółki? Czy to jest 

dofinansowanie,  czy to ma być pożyczka? Jakie jest stanowisko Burmistrza Barlinka jeżeli 

chodzi o dofinansowanie szpitala w Barlinku.  

 

Starosta – Danuta Patkowska 

przekazała, że w szpitalu w Barlinku nie ma  Rady Nadzorczej, wobec tego nie ma reprezentanta 

Zarządu Powiatu.  

Burmistrz Dębna dofinansuje szpital w Dębnie w takiej samej wysokości co powiat. I to 

deklaruje.  Na dzień dzisiejszy przy zadeklarowaniu ze strony powiatu  kwoty 500.000 zł. 

Burmistrz deklaruje, że również taką kwotę przeznaczy.   

Burmistrz Barlinka jest właścicielem Szpitala, on wziął na siebie ciężar odpowiedzialności 

zobowiązania szpitala. Pracując razem w tym Zespole ds. szpitali  będziemy dyskutowali  w tych 

tematach.  

Zaproponowała, żeby zamknąć dyskusję w tym temacie. 

 



Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przekazała, że minął już termin rozpoczęcia zwykłej sesji zwołanej na dzień dzisiejszy na 

godzinę 19,00, w związku z tym przesunęła termin rozpoczęcia tej sesji.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz  

przekazał, że radny A. Potyra reprezentuje powiat jako przedstawiciel  właściciela, spełnia 

funkcje nadzorcze w tej spółce. Od  kilku lat nawet jeśli były drobne  straty to były to kwoty 

200-300 tys. zł., a były nawet lata że było na plusie. Po przeprowadzonej dużej  inwestycji w 

Szpitalu w Barlinku strata wyniosła 2.000.000 z.   

Kolejno, poprosił, żeby przedłożyć do wglądu wnioski Prezesów Szpitali o dofinansowanie wraz 

z uzasadnieniem? 

Zapytał, jak wygląda plan wyjścia z zadłużenia  szpitala w Dębnie,? Czemu Starosta uważa, że 

Szpitale należy dofinansować po równo, skąd chcemy brać środki ? co się takiego dzieje w 

szpitalach, że trzeba to robić w sposób nadzwyczajny?  

Zapytał, czy również takie deklaracje wspierania inwestycji w szpitalu w Barlinku deklaruje 

Burmistrz Barlinka, czy takie rozmowy Starosta już prowadziła?  

Odnośnie inwestycji termomodernizacji budynku ZSP Nr 3 w Myśliborzu zapytał, jakie wydatki 

na energię w tym budynku ponosił budżet powiatu w roku 2016 roku oraz jakie roczne 

oszczędności przyniesie ta inwestycja?  

Kolejno poprosił,  aby Prezesi Szpitali przedstawili swoje potrzeby na 2017 rok. Prezes Szpitala 

w Dębnie poprosił żeby powiedział o zobowiązaniach terminowych, jak się zakończył rok 2016, 

na co konkretnie Prezes chce wydać pozyskane środki? 

Do prezesa Szpitala w Barlinku skierował zapytanie; jak właściciel wiodący odnosi się na co 

chce Prezes Szpitala   przeznaczyć otrzymane  środki?, jakie szpital ma potrzeby? czy jest jakiś  

plan potrzeb uchwalony przez właścicieli  na 2017?.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

przekazała, że  Ochrona zdrowia powinna być zadaniem państwa. Państwo powinno 

zabezpieczyć na odpowiednim poziomie zdrowie obywateli i odpowiednie profilaktyki.  

W naszym powiecie dwa szpitale idą dwiema różnymi ścieżkami, szpital w Barlinku jest dobrze 

wyposażony i wyremontowany i ma inne potrzeby. Z kolei Szpital w Dębnie ma bieżące 

potrzeby. Szpital w Barlinku  podjął ogromne przedsięwzięcie inwestycyjne z którego 

zobowiązania z tego tytułu  są ogromne. Prezesi Szpitali wiedzą najlepiej na co wydać 

otrzymane środki. Głównym źródłem finansowania  Szpitali jest NFZ. Na dzień dzisiejszy 

powołujemy Zespól ds. rozwoju szpitali. Na bieżąco są prowadzone rozmowy                                      

z współwłaścicielami szpitali.  

Jeżeli chodzi o termomodernizację budynku  ZSP Nr 3 w Myśliborzu przekazała, że inwestycja 

ta powiat będzie kosztowała 300.000 zł. O tym, czy możemy złożyć wniosek o dofinansowanie 

decyduje audyt energetyczny, gdyby audyt nie wykazywał oszczędności to nie moglibyśmy 

złożyć tego wniosku. Zakładamy, że będzie ogrzewanie w dalszym ciągu węglem ale sama 

elewacja, estetyka budynku oraz poprawa bazy edukacyjnej jest bezcenna.   

Dla radnej A. Prill odpowiedziała, że nikt z Zarządu Powiatu nie posiada  stałego 

pełnomocnictwa. 

 

Radny – Andrzej Potyra 

przekazał, że cieszy się, że radny Z. Siarkiewicz interesuje się szpitalem w Barlinku, ale na sesji 

przed kamerami. Cieszę się, że powstaje komisja ds. rozwoju szpitali, szkoda, że dopiero teraz. 

Podobna komisja funkcjonowała w naszej kadencji.  



Osobiście bardzo często spotykam się z Prezesem szpitala Barlinku  i Burmistrzem Barlinka w 

temacie funkcjonowania szpitala.  
 

Prezes Szpitala – Arkadiusz Cysek 

poinformował, że w Szpitalu w Barlinku leczeni są  pacjenci całego powiatu myśliborskiego i 

nie tylko, bo i z powiatu gorzowskiego i innych sąsiednich powiatów.  

W pierwszej kolejności należy dokonać  remontu  oddziału internistycznego, przede wszystkim 

chciałbym zainwestować w stary budynek. Remont Oddziału internistycznego oszacowany 

został na kwotę 1.200.000 zł. (dwa poziomy tego oddziału).  Środki otrzymane z powiatu w 

kwocie 500. 000 zł. przeznaczone zostaną na jedną kondygnację m.in. ; wymiana stolarki, 

sanitariaty. 

Z gminą na temat prac adaptacyjnych oddziału internistycznego nie było prowadzonych  

rozmów. Jest natomiast program zaakceptowany przez Radę Miejską w Barlinku dot. 

modernizacji budynku apteki  i budynku hotelowego.  

Moim celem jest wyremontowanie jak największej powierzchni starego budynku, jeżeli będzie 

możliwość pozyskiwania dodatkowych środków  to będę aplikował o dodatkowe środki.  

 

Prezes Szpitala w Dębnie Sp. z o.o. - Oskar Skiba 

przekazał, że Spółka Szpital Dębno ma Radę Nadzorczą, która w ostatnim czasie spotykała się 

dosyć często przyjmując na bieżąco informacje zarówno co do zdarzeń jak również informacje 

dot. sytuacji finansowej.   

Zobowiązania na koniec 2016 roku wyniosły 1.160.000 zł., z czego 700.000  zł.  to 

zobowiązania wymagalne. Jest to kwota porównywalna do roku ubiegłego.  

Środki otrzymane od Rady Powiatu zostaną przeznaczone na opłacenie faktu r i bieżące 

zobowiązania.   

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

przekazała, że dokumentacja o którą wnioskuje radny Siarkiewicz znajduje się w  budynku przy 

ul. Spokojnej 13.  Zostanie ona przekazana radnemu.  

 

Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

przekazał, że oddłużenie obu  szpitali kosztowało społeczeństwo około 20 milionów złotych. 

Skończyło się to tym, że  powiat znalazł się w programie naprawczym. 

Wypowiedzi prezesów napawają mnie pewnymi obawami.  

Przekazał, że środki finansowe są potrzebne dla szpitali ale również nie należy zapominać o 

oświacie. Tam tez są niezbędne środki  na wykonanie zaleceń sanepidowskich. Są to duże 

kwoty, a budżet tego roku w dziale oświaty został zabezpieczony jedynie planowany na 10 m-cy. 

Jeżeli chodzi ośrodki finansowe zapisane w budżecie powiatu na inwestycje w ZSP Nr 3 w 

Myśliborzu efekty finansowe jakie będą to  będą znikome. Poprosił o podanie współczynnika 

energetycznego.  

Poruszył kwestie kosztów pracy w szpitalach, czy są dostosowane do faktycznych potrzeb?  Po 

dokonaniu tej analizy okazało się, że wysokie  koszty pracy w Szpitalu w Dębnie to koszty 

wynagrodzeń.  W roku 2015 roku w szpitalu w Dębnie zatrudnionych było 195 osób, na dzień 

dzisiejszy zatrudnionych jest 216 osób.  Zwiększono zatrudnienie.  Czy to były decyzje zasadne?  

Szpitale należy wspomóc finansowo.  

 

Radny – Tomasz  Jarema 

przekazał, że  29 grudnia 2016 roku  wnioskował o zabezpieczenie po 500.000 zł. dla obu 

szpitali. Wówczas wniosek ten nie uzyskał aprobaty.  



Podziękował dla Zarządu Powiatu,  że przygotował projekt uchwały, w której zabezpiecza te 

sroki dla szpitali. Szpitale bez wsparcia finansowego właścicieli nie  poradzą sobie.  

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że  posiada wiedzę że rząd planuje powołać pewnego rodzaju spółkę Skarbu Państwa, 

która ma się zająć wsparciem finansowym  podmiotów które świadczą usługi medyczne. I ta 

spółka będzie miała potężny zastrzyk finansowy. Dla mnie troska radnego T. Jaremy jest 

zrozumiała. Prezes Szpitala w Dębnie powiedział, że ma zapewnienie z  NFZ,   że szpital jest 

wpisany w sieć. A prezes Szpitala w Barlinku nie potwierdza tego.  Jest światełko w tunelu,  że 

rząd szpitale dofinansuje.  

 

Prezes Szpitala w Dębnie Sp. z o.o. - Oskar Skiba 

przekazał, że wychodzi  z założenia, że pomoże. Jako chrześcijanin uważam, że  pomoc z góry w 

wielu przypadkach jest pomocna.  Decyzja zapadła na Walnym Zgromadzeniu Wspólników. 

Pełna i prawidłowa nazwa brzmi:  „Szpital w Dębnie im. Św matki Teresy z Kalkuty Sp. zo.o.” 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

przekazał, że nie otrzymał odpowiedzi, jakie oszczędności przyniesie inwestycja przy ZSP nr 3 

w Myśliborzu. Poprosił  o odpowiedź na piśmie.   

Radnego A. Potyrę prosiłem  o informację nt. jak wypełnia swoje obowiązki. Radny A. Potyra 

wziął na siebie obowiązki właściciela i nadzorcze  i ma je wypełniać. Jeżeli radny A. Potyra 

bierze pieniądze powiatu za to że nadzoruje ten szpital to niech wytłumaczy. 

 

Przewodnicząca Rady  ogłosiła 5 minut przerwy. 

Po przerwie: 

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, na jakiej podstawie radni mają podjąć decyzję, z jakich źródeł są informacje że szpitale 

są w sieci? 

 
Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

zgłosiła wniosek o zmianę projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu Myśliborskiego na 2017 rok; 

- wprowadza się zmiany w paragrafie 1 przed słowami dział 700 rozdział 70005 dodaje się dział 

600 rozdział 60014 . 

Druga zmiana: w załączniku numer 2 do uchwały Nr XXVII/174/2016 Rady Powiatu w 

Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego 

na rok 2017  wydatki budżetu powiatu myśliborskiego na rok 2017  o których mowa w 

paragrafie 1 wprowadza się zmiany: w opisie paragrafu 6050 w dziale 700 powrót do zapisu 

zawartego w uchwale Nr XXVII/174/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2016 

roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2017. 

Kolejna zmiana: w dziale 700 ustala się plan finansowy w gospodarce mieszkaniowej na kwotę 

2.588.545 złotych, w rozdziale 705 gospodarka gruntami i nieruchomościami na kwotę 

2.588.545 złotych, w paragrafie 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych na realizację 

inwestycji wskazanych przez Radę Powiatu   2.212.548 złotych oraz wprowadza się zadania:  

a)  modernizacja energetyczna ZSP nr 3 w Myśliborzu na kwotę 1.412.000 złotych,  

b) adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego  i powiatowych jednostek 

organizacyjnych na kwotę 800.548 złotych . 



Kolejna zmiana; w dziale 851 ochrona zdrowia w rozdziale 85111 szpitale ogólne wprowadza 

się kwotę 400.000 złotych z zapisem, że są to środki finansowe na pomoc zwrotną dla szpitali w 

Barlinku i w Dębnie.  

Kolejna zmiana; w dziale 600 transport i łączność ustala się plan finansowy na kwotę 4.691.709 

złotych w rozdziale 614 drogi publiczne powiatowe 5.057.054. w paragrafie 6050 wydatki 

inwestycyjne jednostek budżetowych na realizację inwestycji wskazanej przez Radę Powiatu  

3.828.709 złotych. Jest to zwiększenie tej kwoty o 1.335.000 złotych oraz wprowadza się 

zadania:  

a) wymiana nawierzchni drogi powiatowej dawna droga nr 128 na odcinku od byłego przejazdu 

kolejowego do skrzyżowania z drogą gminną w kierunku na Myśliborzyce 100.000 złotych przy 

udziale środków finansowych gminy Myślibórz w wysokości 50.000 zł.  

b) wykonanie dokumentacji przebudowy fragmentu drogi powiatowej nr 2125Z  od drogi 

krajowej nr 23 w miejscowości Dalsze do granicy wyjazdu z miejscowości na kwotę 65.000 

złotych.  

Kolejne zadnie: modernizacja nawierzchni drogi powiatowej Nr 2136Z  do drogi krajowej nr DK 

31 na odcinku 715 metrów  w miejscowości Boleszkowice. Na kwotę 320.000 przy udziale 

gminy Boleszkowice w wysokości 60.000. 

Kolejne zadanie: przebudowa drogi powiatowej 2108Z  oraz 2109Z  w Miejscowości Sulimierz 

do drogi nr 1575 Z, jest to odcinek 1 kilometra 600 metrów z zaznaczeniem że jest to etap II na 

kwotę 850.000 złotych przy udziale środków finansowych gminy Myślibórz w kwocie 250,000.  

Kolejna zmiana; jest to zmiana w uzasadnieniu projektu uchwały. 

W uzasadnieniu projektu uchwały wprowadza się zmianę zapisu poprzez brzmienie: powyższych 

zmian dokonuje się w związku ze zmianą wieloletnich przedsięwzięć powiatu myśliborskiego na 

lata 2017-2020 ujętych w wieloletniej prognozie powiatu myśliborskiego na lata 2017-2027 w 

dziale 700 rozdziale 70005 gospodarka gruntami i nieruchomościami.  

Wprowadza się inwestycje;  

1.modernizacja energetyczna obiektu  ZSP nr 3 w Myśliborzu na kwotę 1.412.000 złotych, 

2. adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek 

organizacyjnych w zakresie I kondygnacji na kwotę 800.548. zmniejszając plan  w dziale 700 

rozdziale 70005 gospodarka gruntami i nieruchomościami o kwotę 1.735.000 złotych.  

3.Zwiększa się plan wydatków w dziale 851 w rozdziale 851 11 szpitale ogólne z 

przeznaczeniem na pomoc zwrotną dla Szpitala  i w Dębnie na kwocie 400.000 złotych .  

4. Kolejna zmiana;  

1. zwiększa się plan wydatków w dziale 600 rozdziale 60014 drogi publiczne i powiatowe z 

przeznaczeniem na realizację inwestycji;  

- wymiana nawierzchni drogi powiatowej dawna droga 128 na odcinku od byłego przejazdu 

kolejowego do skrzyżowania z drogą gminną w kierunku na Myśliborzyce 100 tys. przy udziale 

środków finansowych z gminy Myślibórz 50.000 zł. termin wykonania 2017 .  

- Przebudowa drogi powiatowej  2108Z  oraz nr 2109Z w miejscowości Sulimierz do drogi nr 

1575Z etap II, pozwolenie na budowę 218/08 z dnia 9 lipca 2008 roku , ważne do 11 listopada 

2018 roku w kwocie 850.000 zł. termin realizacji inwestycji rok 2017, przy udziale środków 

finansowych gminy Myślibórz  w kwocie 250.000. 

Kolejne zadanie; wykonanie dokumentacji projektowej przebudowa fragmentu drogi powiatowej 

nr 2125Z do drogi krajowej nr 23 w miejscowości Dalsze  do granicy wyjazdu z miejscowości 

na kwotę 65.000 termin wykonania 2017 . 

Kolejne zadanie; modernizacja nawierzchni drogi powiatowej nr 2130 Z do drogi krajowej nr 

DK 31 na odcinku 715 metrów w miejscowości Boleszkowice na kwotę 320.000 przy udziale 

środków finansowych gminy Boleszkowice 60.000 z terminem realiach inwestycji na rok 2017. 

 



To są wszystkie zmiany jaki proponuje grupa radnych, są to zmiany zaproponowane przez „Klub 

Radnych Ponad Podziałami”.  

 

Kolejno, zgłosiła wniosek o zamknięcie dyskusji.  
 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

przekazała, że chciałaby żeby w tej sprawie głos zabrał radca prawny 

 

Radny – Andrzej Potyra 

zwrócił uwagę że w sprawie zgłoszonego wniosku przez radną U.Sawicka powinien zabrać głos 

radca prawny.  

 

Przewodnicząca Rady odmówiła udzielenia głosu radcy prawnemu. 

 

Radny – Andrzej Potyra 

oświadczył, że w związku z tym, że radcy prawnemu nie udzielono możliwości zabrania głosu 

oświadczył że nie będzie brał udziału w głosowaniu.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania wniosku radnej U.Sawckiej  złożonego do 

projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

myśliborskiego na 2017 rok.  

 

Za wnioskiem głosowało –  9 radnych, przeciw – 3, nikt nie wstrzymał się od  głosu. 3 radnych 

nie brało udziału w głosowaniu. Podczas głosowania nieobecny radny  Andrzej Rudnicki.    

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania wniosku radnej U.Sawickiej  złożonego o 

zamknięcie dyskusji.  

 

Za wnioskiem   głosowało – 9 radnych, przeciw – 6, nikt nie wstrzymał się . 1 radny nie brał 

udziału w głosowaniu.  
 

Kolejno, przystąpiła do głosowania podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok wraz ze zmianami do projektu 

uchwały.  

Za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2017 rok wnioskiem głosowało – 9 radnych, przeciw-  6, nikt nie wstrzymał 

się d głosu. 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  

UCHWAŁA NR XXXI/182/2017 RADY POWIATU W MYŚŁIBORZU Z DNIA 8 

LUTEGO 2017 ROKU ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA 

BUDŻETU POWIATU MYŚLIBORSKIEGO NA 2017 ROK  (załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz  

poprosił o przekazanie radnym  kserokopii wniosku radnej U.Sawickiej. 
 



Radny – Krzysztof Mrzygłód 

w związku z tym, że projekt uchwały dotyczy między innymi zwiększenia środków finansowych 

w kwocie 66.466 zł. z przeznaczeniem dla DWDz na wykonanie wentylacji w budynku poprosił 

o wyjaśnienie dlaczego zadanie to nie zostało rozliczone w ubiegłym roku.  

Zadanie to pojawiło się w budżecie jeszcze w I półroczu poprzedniego roku z uwagi na to, że 

było to zalecenie sanepidowskie lub kominiarskie. Potem stworzyła się taka dziwna sytuacja, że 

wentylację postanowiono zrobić domowym sposobem. Były zapewnienia, że wentylacja w 

budynku DWDz zostanie wykonana w zeszłym roku. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Robert Dudek opuścił obrady sesji. 

Starosta – Danuta Patkowska 

przekazała, że środki były do budżetu Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu wprowadzone 

w m-cu czerwcu 2016 roku.  Oczekiwano, że odpowiednie działania w celu realizacji tego 

zadanie  podejmie Dyrektor placówki. W związku z tym, że Dyrektor tych działań nie 

podejmowała to członkowie Zarządu;  K.Mrzygłód i W.Wojtkiewicz tym tematem się 

zainteresowali.  

Remont instalacji był wykonany w IV kwartale. Połowa tego zadania została wykonana do 17 

grudnia 2016 r., drugi etap prac zaplanowany został do wykonania do  3 stycznia 2017 roku.  

Częściowo uregulowano płatność wykonawcy, na podstawie odbioru prac już wykonanych, 

pozostała część do zapłaty miała nastąpić do 3 stycznia, do momentu zakończenia wszystkich 

prac.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

jak kwota została zapłacona i na podstawie czego została ona  zapłacona. Czy jest protokół 

odbioru?  

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

wyjaśniła, że płatność nastąpiła na podstawie protokołu odbioru. Była to kota około 50.000 zł.  

Wykonanie było dwuetapowe. Był odbiór I etapu, jest do tego protokół i , po tym protokole była 

płatność tej faktury. Pozostała część została do zapłaty po odbiorze II etapu.  

 

Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

przekazała, że w związku z tym że rani mają zbyt małą wiedzę nt. tej inwestycji,  projekt tej 

uchwały powinien być wyprowadzony z porządku sesji.  

Zgłosiła wiosek, aby Zarząd Powiatu przygotował i przekazał dla radnych  raport z realizacji 

zadania ”Wykonanie wentylacji pomieszczeń w budynku  Domu Wczasów Dziecięcych w 

Myśliborzu” łącznie z cała dokumentacją. 

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska  

przekazała, że dokumentacja,  o którą wnioskuje radna U.Sawicka  jest do wglądu.  

 

Radny – Andrzej Potyra 

przekazał, że Wykonawca ma obowiązek wykonać pracę zgodnie z umową, następnie po 

wykonaniu prac zgłasza do odbioru. A odbiór nie musi się odbyć 29 grudnia ponieważ inwestor 

wyznacza termin odbioru. Skoro odbiór był planowany na  3 stycznia br. to nie można było 

wcześniej dokonać odbioru, można było jedynie zaliczkować tę pracę a pozostałą kwotę zapłacić  

już po całościowym odbiorze.  

 

 



Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

przekazał, że Wniosek radnej U. Sawickiej  jest zasadny. Jest kilka rzeczy, które budzą 

wątpliwości. Obowiązuje ustawa o zamówieniach publicznych, do której należy się stosować 

oraz umowa podpisana z wykonawcą. Należy to sprawdzić i udowodnić, że zadbano o interes 

środków publicznych.  Kolejno zgłosił wniosek o zamkniecie dyskusji.  
 

Przewodnicząca Rady  przystąpiła do głosowania wniosku o zamknięcie dyskusji. 

 

Za wnioskiem o zamknięcie dyskusji  głosowało – 12 radnych, przeciw- 3 radnych,  nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  

Wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca Rady  przystąpiła do głosowania wniosku radnej U. Sawickiej, aby Zarząd 

Powiatu przygotował i przekazał dla radnych  raport z realizacji zadania ”Wykonanie wentylacji 

pomieszczeń w budynku  Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu” łącznie z cała 

dokumentacją.  

Za wnioskiem głosowało 9 radnych, przeciw- 7, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Wniosek został przyjęty.  

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady  przystąpiła do głosowania projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok; 

 

Za podjęciem uchwały  głosowało – 7 radnych, przeciw – 9, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Projekt uchwały  został odrzucony.  

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie własności dla gminy 

Barlinek 

 

Radna – Alicja Prill 

przekazała, że kolejny raz Rada Powiatu podchodzi to tematu przekazania tej nieruchomości dla 

gm. Barlinek. Nieruchomość ta do niedawna była wykorzystywana przez powiat jako obiekt 

szkolny. Prosiliśmy Starostę żeby wzięła  pod uwagę planowaną reformę oświaty. Odbyło  się 

posiedzenie  Komisji Oświaty, na której byli dyrektorzy szkól i placówek, którzy wypowiadali 

się w kwestii potrzeb lokalowych.  Dyrektor ZSP Nr 1 w Barlinku przekazał, że  ten budynek 

jest mu zbędny.  

Należy się zastanowić, jak Burmistrz Barlinka odniesie się do tego, że budynek jest w 

pogorszonym stanie. Czy Zarząd Powiatu ma zapewnienie burmistrza, że  nie będzie rościł   

zwrotu? Sami państwo podkreślaliście ze budynek jest w pogorszonym stanie. Uważam ze ten 

budynek powinien nadal być pozostawiony w zarządzaniu przez powiat.   
 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

przekazała, że w tym budynku funkcjonowała szkoła ponadgimnazjalna, która została w 

poprzedniej kadencji zlikwidowana. W związku z powyższym budynek opustoszył. I od tamtej 

pory nie zagospodarowany.  Poprzednia kadencja również nie miała  pomysłu na 

zagospodarowanie tego obiektu.  

Obecny Zarząd podjął działania, które miały zagospodarować ten obiekt, rozpoznawaliśmy 

potrzeby ZSP Nr 1 w Barlinku – takiej potrzeby nie ma. Jesteśmy na etapie odzyskiwania części 



budynku, w którym znajduje się Szczecińska Fundacja Talent Promocja Postęp, który docelowo 

planuje się przeznaczyć na potrzeby tego zespołu szkół.  

Stanowisko Burmistrza Barlinka jest jednoznaczne, chce żeby Powiat zwrócił  ten obiekt. Nie 

ma sensu odwlekania w tej sprawie podjęcia decyzji dlatego dzisiaj należy podjąć ten projekt 

uchwały. 
 

Radna  - Alicja Prill  

poprosiła o informację, czy prowadzone były rozmowy z Burmistrzem Barlinka w kwestii 

odstąpienia ewentualnych roszczeń z tytułu utraconej korzyści, czy pogorszenia stanu tej 

nieruchomości.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

wygląda ten budynek jak budynek opuszczony. Mamy protokół z oględzin tego budynku. 
 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

przekazał, że już w 2015 roku prosił żeby przekazać ten budynek dla gminy Barlinek. Nie 

podjęto działań w zakresie pozyskania tam najemcy. Budynek nie mógł być na cele komercyjne 

lecz na oświatowe.  Jak ten obiekt trafi do gminy to gminę będzie umiała zagospodarować ten 

budynek.  
  

Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

od początku kadencji była tak opcja, że substancje które zalegają powiatowi należy 

przekazywać. Od początku byłem za tym żeby ten budynek przekazać spowrotem dla Gminy 

Barlinek, pod warunkiem, że powiat nie ma pomysłu na zagospodarowanie.  

Na koniec zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania wniosku. 

 

Za zamknięciem  dyskusji głosowało -  9 radnych, przeciw- 5 radnych, 2 radnych wstrzymało się 

od głosu. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania podjęcia uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie własności dla gminy 

Barlinek głosowało -  12 radnych, przeciw 0, 4 radnych wstrzymało się od głosu.  
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LUTEGO 2017 ROKU W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA PRZENIESIENIE 

WŁASNOŚCI DLA GMINY BARLINEK (załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 
 

Wicestarosta  - Mariusz Norsesowicz  

w imieniu Zarządu Powiatu zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały. Zaproponował, aby                 

w  treści paragrafu 1 ust. 1 pkt 1 znalazł się zapis: „Aktywizacja osób pozostających bez pracy            

w wieku powyżej 30 lat i więcej  znajdujących się w szczególnie trudnej sytuacji na rynku pracy 



w powiecie myśliborskim III” w ramach Osi Priorytetowej VI Rynek pracy, Działania 6.5 

Kompleksowe wsparcie dla osób bezrobotnych, nieaktywnych zawodowo i poszukujących pracy 

znajdujących się w szczególnie trudnej  sytuacji na rynku pracy obejmujące pomoc w aktywnym 

poszukiwaniu pracy oraz działania na rzecz podnoszenia kwalifikacji zawodowych  

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego.” 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza  

przystąpiła do głosowania. 

 

Za wprowadzeniem autopoprawki do projektu uchwały głosowało – 17 radnych, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

głosowało 17 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

UCHWAŁA NR XXXI/184/2017 RADY POWIATU W MYŚLIBORZU Z DNIA                         

8 LUTEGO 2017 ROKU W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA ZARZĄDU POWIATU                  

W MYŚLIBORZU załącznik Nr 7 do protokołu. 

Ad. 9 

Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku (załącznik Nr 8 do 

protokołu) 

 

Radna – Alicja Prill 

podziękowała za zmiany wprowadzone do sprawozdania. Przekazał, że teraz radni powinien 

pozytywnie zaopiniować powyższe sprawozdanie.   
 

Ad. 10 

Zamknięcie obrad 

 

O godz. 22,50 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła XXXI sesję Rady Powiatu                          

w Myśliborzu.  

 

Płyta audio z nagraniem XXXI sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 8 lutego 2017 roku 

stanowi załącznik nr  9 do protokołu. 

 

 

 

 
Protokołowała: 

 

Janina Sidor 

Inspektor w Biurze BO 

 

 


